
 

 

 

 

Билети за градския транспорт 

от: Stanislav Borisov (                            ) дата: 05.10.2020 07:15 

до: Nikolai Ignatov (                                      )  

Здравейте, казвам се Станислав Борисов. Сппред мен е изключително важно за градският транспорт, той да бъде безпрепятствано 
ползеан, което означава всички средства за легално пътуване с него (билети, еднодневни и абонаментни карти) да бъдат 
безпрепятствано достъпни. На всяка спирка трябва да бъде възможно закупуването на билет или карта. А ако това е невъзможно 
то поне да има възможност за закупуване на еднодневна карта или билет, онлайн чреж специално приложение за тази 
цел. Опцията за закупуване на билет от водачите на транспортни средства в сегашния и вид, с възможност за закупуване само на 
билет и само при приготвена точна сума, е ограничена и не отговаря на дефиницията за "безпрепятстваност". 

 
С уважение! 
 
Sent from my Huawei phone 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


